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19 g?osami „za” przy jednym wstrzymuj?cym si? radni Miasta M?awa przyj?li projekt bud?etu na 2024
rok oraz Wieloletni? Prognoz? Finansow?. Priorytetem inwestycyjnym w przysz?ym roku b?d? drogi!

Przygotowany przez burmistrza S?awomira Kowalewskiego dokument wcze?niej pozytywnie przeszed?
weryfikacj? Regionalnej Izby Obrachunkowej. – Zespó? RIO wyda? pozytywn? opini? na temat
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przed?o?onej uchwa?y bud?etowej na rok 2024 – przypomnia?a Skarbnik Miasta M?awa Justyna
Aptewicz, która na sesji 19 grudnia br. prezentowa?a radnym projekty bud?etu miasta oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej. Ogó?em w przysz?ym roku dochody wynios? 188 382 094,87 z?, a wydatki 225
321 479,85 z?. Wyliczaj?c sk?adowe dochodu miasta, Justyna Aptewicz wspomnia?a m.in. wysoki
udzia? M?awy w podatku dochodowym od osób prawnych (CIT). – Spó?ki, gdy odprowadzaj? podatek
dochodowy, 6,7 proc. tego podatku trafia do miasta, w którym spó?ka ma siedzib?. To 10 proc. naszych
wszystkich dochodów bie??cych i w 2024 roku jest to kwota ponad 17 milionów 250 tysi?cy z?otych. I
mamy si? czym chwali?. Jeste?my na 7 miejscu w województwie pod wzgl?dem dochodów z CIT.
Mówimy o ca?ym województwie, razem z Warszaw?, Radomiem, P?ockiem. I M?awa od 2020 roku ca?y
czas jest w pierwszej dziesi?tce – przypomnia?a skarbnik miasta.

Przekazane na sesji informacje spotka?y si? z dobrym przyj?ciem radnych, co prze?o?y?o si? na wynik
g?osowania. – Kiedy zaczyna?em t? kadencj?, nie spodziewa?em si?, ?e zrealizujemy tyle inwestycji –
przyzna? radny Mariusz Dziubi?ski, dzi?kuj?c burmistrzowi, pracownikom Urz?du Miasta M?awa i
wszystkim kolegom radnym za ten wynik. – Przeszli?my 3 lata kryzysu gospodarczego. Obawia?em si? o
funkcjonowanie miasta, nie wiedzia?em, jak to wszystko b?dzie wygl?da?o. (…) Niezwykle si? ciesz?, ?e
mogli?my przez ten kryzys przej?? tak dobrze – w moim odczuciu. Zwa?aj?c na wysok? inflacj?, bardzo
wysoki wzrost cen no?ników energii i gazu oraz wszystkich us?ug, poradzili?my sobie bardzo dobrze.
(…) Rok 2023 przeszed? moje naj?mielsze oczekiwania. Zrealizowali?my tyle inwestycji, ?e nie jestem w
stanie ich wymieni?. Cieszy mnie rekordowa kwota 90 milionów z?otych wydanych na inwestycje. To jest
niew?tpliwie historyczna kwota, do której w przysz?o?ci b?dziemy d??y?. To, o czym mówi?,
spowodowa?o wielki rozkwit miasta w tych trudnych latach. (…) Ciesz? si?, ?e wejdziemy z tak dobrym
bud?etem w 2024 rok, ?e przeznaczymy a? 30 milionów z?otych na budow? i przebudow? dróg w
M?awie – podkre?li? radny Arkadiusz D?ubisz.

Ogó?em z 20 obecnych tego dnia na sesji radnych, 19 w pe?ni popar?o przyj?cie projektu bud?etu i
WPF w zaproponowanej przez burmistrza formie. Jedna osoba wstrzyma?a si? od g?osu.

Dok?adnie 63 177 081,40 z? zamierza miasto przeznaczy? w 2024 roku na wydatki zwi?zane z
inwestycjami. W?ród zaplanowanych przedsi?wzi?? znalaz?y si? przede wszystkim te zwi?zane z
budow? i przebudow? dróg. W ramach tego zadania w przysz?ym roku planowane s? przebudowy  m.in.
ulic: Powsta?ców Wielkopolskich, Baczy?skiego, Zacisze, Reja, Dalekiej, ?abieniec, Okólnej,
Broniewskiego, ??cznej, Bednarskiej, Rozgard, Rz?gnowskiej. Ma?ej, Krótkiej, Sary Lipskiej,
?wierkowej,  Nadrzecznej. Na ten cel przeznaczamy 31 200 000 z?otych, a kolejne 8 000 000 poch?onie
przebudowa ulicy Zabrody. Kontynuacja termomodernizacji budynku domu przedpogrzebowego na
cmentarzu komunalnym w M?awie b?dzie kosztowa?a miasto oko?o 835 000 z?, natomiast adaptacja
budynku Szko?y Podstawowej nr 2 w M?awie do wymogów przeciwpo?arowych – 875 000 z?. W tej
placówce planujemy tak?e przeprowadzenie modernizacji bazy sportowej, co poch?onie 2 500 000 z?. W
ramach zadania wymieniona zostanie nawierzchnia boiska przy ul. Sportowej, wybudowane nowe –
zlokalizowane od strony  ul. Bagno, a tak?e przebudowana bie?nia i wybudowane ko?o do pchni?cia kul?
(zadanie jest wspó?finansowane ze ?rodków Rz?dowego Funduszu Polski ?ad: Programu Inwestycji
Strategicznych). Inn? inwestycj? w edukacj? i ruch b?dzie przebudowa pomieszcze? bloku sportowego
przy Szkole Podstawowej nr 7 w M?awie, na któr? zaplanowali?my 120 000 z?.

Magdalena Grzywacz

 

Adres źródłowy: https://mlawa.pl/index.php/artykul/budzet-miasta-na-2024-rok-
uchwalony


